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Abstract (en)
[origin: WO9113835A2] The present invention relates to a method for preparing a granular fertilizer from manure. The present invention relates
further to the treating of manure condensate that results in the processing of manure, to a method for the synthesis of organic compounds, such as
amino acids, namely L-lysine and L-methionine, from manure, to a method for refining volatile, organic compounds from manure, and to a specific
method and device for treating manure.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de préparation d'un engrais granulaire a partir du fumier. Elle concerne en outre le traitement du condensat de
fumier ayant pour résultat la transformation du fumier, un procédé pour la synthése de composés organiques, comme les acides aminés, notamment
la L-lysine et la L-méthionine, a partir du fumier, a un procédé de raffinage de composés volatils organiques a partir du fumier, et un procédé et un
dispositif spécifiques de traitement du fumier.
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